
Jak je možné, že policie a státní zástupci už
nezatýkají Vojtěcha, Válka, Chlíbka, ale ty, co
na zločiny upozorňovali?
- CZ24 News | 11. prosince 2022

ČESKO: Markéta Dobiášová.  Investigativní reportérka vystrašila ty, kteří v honbě za
ziskem klidně obětují děti a je jim to jedno. Vojtěch se stal dokonce velvyslancem, protože i
profesora Berana dokázal označit jako dezinformátora. A nyní unikají data: je to šílené,
ještě horší, než jsme si mysleli.

Ze zdravotnictví unikla data. Protiepidemická opatření vznikala na základě
lobbingu, ne ve prospěch občanů

Náměstek Bláha: „Za sebe bych se zveřejnění bránil… Materiál k diskreditaci ministerstva
zdravotnictví to bude famózní.“ 9. 12. 2022

Zločiny na ministerstvu zdravotnictví?

Podle interní komunikace mezi úředníky to nyní vypadá, že protiepidemická opatření, doposud
vyhlašována ministerstvem zdravotnictví, potažmo vládou, byla mnohdy činěna na politickou
objednávku či na objednávku nejrůznějších zájmových skupin.

Potvrzují to slova Elišky Urbancové, vedoucí oddělení pohotovostního operačního centra CŘT
ministerstva zdravotnictví. Podle mailové komunikace, kterou má redakce inFakta.cz k dispozici, se
Urbancová dožaduje cenzury zápisů Centrálního řídícího týmu. Ty by dle zákona mělo ministerstvo
zveřejnit:

„Opravdu je žádoucí tyto zápisy poskytovat i s ohledem na strategická, ale i interní rozhodnutí, která
v rámci tohoto jednání vznikají?“ ptá se Urbancová kolegů včetně náměstka Bláhy. „Respektuji právo
na dotaz podle zákona 106/1999 Sb., nicméně nelze získat výjimku z této povinnosti? Vím, že v
minulosti tomu tak bylo. Obávám se, že některá rozhodnutí, která byla ve finále aplikována, byla v
rozporu s postupy CŘT.“

Nato Urbancová podotýká: „Bude se nám velmi obtížně vysvětlovat, proč časová řada ‚zápis vs.
rozhodnutí‘ neodpovídá… Jen se mi osobně zdá, že se ženeme do velkých problémů, a chtěla jsem
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vyvolat diskuzi na téma, zda opravdu není možná varianta zápisy neposkytnout (například na základě
právního odůvodnění)…“

Svatý Deník N stejně jako Česká televize: vzpomínáte, co byla dezinformace?

Storová na koberečku

Do rozhodování se tehdy znovu vkládá Roman Chlíbek a požaduje stanovisko SÚKlu zaslat. Jen pár
dnů nato si bere ministr zdravotnictví Irenu Storovou tzv. „na kobereček“. Přestože ta na rozhodnutí
dětem 12+ vakcinaci třetími dávkami nepovolit trvá, nařizuje nakonec osobně ministr zdravotnictví
svým úředníkům, aby Státní ústav pro kontrolu léčiv obešli a povolení plošné vakcinace dětí
posilujícími dávkami na jeho pokyn vypracovali.

21. ledna 2022 Válek vydává za ministerstvo zdravotnictví protiepidemické opatření.
Oficiálně povoluje použití přípravků Comirnaty (Pfizer/BioNTech) pro vakcinaci dětí 12+
třetí dávkou. Do dnešního dne jí bylo naočkováno 41 825 dětí.

 



Celé včetně uniklých mailů zde
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občanů
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